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Van:
Verzonden: maandag 19 juni 2023 14:45
Aan: Doetinchem-POB-Gemeente Doetinchem <gemeente@doetinchem.nl>
Onderwerp: Machinaal maaien van grasvelden vs natuurlijke begrazing

Geachte college,

Al vele jaren hebben we te maken met de natuurlijke begrazing door schapen van vele
grasvelden en bermen binnen Doetinchem. Daarvoor werd er machinaal gemaaid.

Ik weet dat bij deze keuze beeldkwaliteitsniveaus een rol spelen alsook biodiversiteit en
klimaatneutraliteit. De eerlijkheid gebied mij te zeggen dat ik het ook altijd leuk vind
wanneer de schapen voor ons huis op het grasveld aan de
Moerbeibloesem/Belderstraat verblijven. Wij genieten daar als gezin altijd oprecht van.
Maar ik constateer (en met mij ontzettend veel buurtbewoners namens wie ik deze
reactie ook zend) ook dat het uiterlijk aanzien van het grasveld voor ons en daarmee de
uitstraling van de wijk hard achteruit is gegaan. Ik voeg voor u wat foto's toe die ook op
Google-maps staan. Dit was de situatie 2009. Als je dat afzet tegen de situatie anno
nu (zie ook bijgevoegde foto's) dan vraag ik me af of dit het beeld is dat de gemeente bij
de keuze voor het nieuwe beleid voor ogen heeft gehad.

Het gras staat werkelijk ontzettend hoog, zo hoog dat kinderen er niet meer kunnen
spelen, iets dat ze daarvoor veelvuldig deden. Het gras staat zelfs zo hoog dat dit door
de schapen in een paar dagen tijd ook niet meer op te eten valt. Feit is dat er dan veel
gras wordt platgestampt en niet wordt opgegeten omdat de tijd ontbreekt en de
schapen verder moeten. Navraag binnen de buurt leert ook dat er ontzettend veel
buurtbewoners last hebben (gekregen) van hooikoortsklachten. Iets dat in de jaren
daarvoor niet aan de orde was.

Ook ziet u op de foto's dat er geen sprake is van een varieteit aan mooie
bloemen(mengsels). Het resultaat van vele jaren natuurlijke begrazing is enkel gras,
hoog en veel gras.

Het is niet mijn bedoeling om negatief te zijn, maar ik vind echt dat het uiterlijk aanzien
hard achteruit is gerold en vraag me dan ook af of u hieraan iets wilt/kunt doen. Het zou
fijn zijn wanneer deze brief naast de beleidsambtenaren ook de portefeuillehouder en
de lijst van ingekomen stukken van de gemeenteraad zou bereiken omdat ik vind dat
een heroverweging van het gekozen beleid zeker op zijn plaats is. Ook op bestuurlijk
niveau.

Voordat de schapen er waren zag het gras er strak uit wat een positieve uitstraling had
op het uiterlijk aanzien van de buurt/omgeving. En ik besef ook dat de bijtjes (en



insecten) hoog in het vaandel staan maar deze hebben bloemen nodig. Het leek me
goed u hierover te informeren en kijk uit naar uw (ook bestuurlijke) reactie.

Situatie 2009:

49 Moerbeibloesem



Situatie juni 2023:
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Hartelijke groeten,
Namens (echt) vele buurtbewoners,


